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Írásbeli kérdé s

Kövér László úrnak,
az Országgyűlés elnökének

Helyben

Tisztelt Elnök Úr!

Magyarország Alaptörvénye 7 . cikk (2) bekezdése, valamint az Országgyűlésrő l szóló 2012 .
évi XXXVI. törvény 42 . § (8) bekezdése alapján írásbeli kérdést kívánok benyújtani a
Földművelésügyi Minisztériumot vezető miniszterhez, mint a tárgyban illetékes minisztérium
vezetőjéhez

„A halak hallani sem akarnak az ÁFA csökkenésrő l?”

címmel .

A benyújtott kérdésemre a választ írásban várom.

Tisztelt Miniszter Úr!

A Kormány egy üdvözlendő döntése alapján az élő- és félsertések áfájához hasonlóan 2015 .
január 1-jétől 27%-ról 5%-ra csökken az élő , a hasított fél- és negyedszarvasmarha, juh é s
kecske értékesítésére alkalmazott áfakulcs . A Jobbik Magyarországért Mozgalom egyik
alapvető célkitűzése, hogy az alapvető élelmiszerek áfáját 27%-ról 5%-ra csökkentse, így a
kérdéskör támogatása részünkről lehetséges . Azonban kérdés, hogy az élőhal áfájának
csökkentése miért nem szerepel a Kormány tervei között, hiszen egyrészt a halhús
fogyasztásának ösztönzése céljából, másrészt a halászati ágazat jövőjének szempontjábó l
fontos kérdésről van szó. Általánosságban minden más fogyasztási állatfajjal megegyez ő
tulajdonságokkal rendelkezik, tehát ugyanúgy megtalálható a húsboltokban, jól elkülöníthet ők
a tenyésztett és vadon él ő egyedeik, éppen ezért ugyanolyan áfakulcsot kellene rá alkalmazni .

Várható-e, hogy a Kormány az előhal áfáját is 5%-ra csökkentse?

Várom érdemi válaszát !

Budapest, 2014 . november 3 .
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